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Írásbeli kérdés

„Mit tesz a Gyermek-, Ifjúsági és Sportminisztérium a Kábítószerügyi Egyeztető Fórumok
megerősítéséért?" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani
Gyurcsány Ferenc Gyermek-, Ifjúsági és Sportminiszter Úrhoz . A kérdésre a választ írásban
kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az Országgyűlés 2000 . decemberében nagy többséggel fogadta el a „Nemzeti stratégia a
kábítószer probléma visszaszorítására" címet viselő dokumentumot . Ezen dokumentum egyik
fő pontja a helyi Kábítószerügyi Egyeztető Fórumok létrehozása és működtetése . Ennek
legfőbb célja, hogy megpróbálja helyben összefogni az ezen a területen dolgozó és érintett
szakembereket és illetve, hogy helyben is megszülessenek a stratégiák .

Tisztelt Miniszter Űr! Ön a 2003 . május 09.-i bizottsági meghallgatásán azt mondta ezzel
kapcsolatban :
„igen, ezeket erősíteni kell, ezek számát gyarapítani kell a megyékben, a régiókban . Ezeknek
több forrás kell évről évre . . ."

Kérdezem Önt, hogy mit tett és tesz a minisztérium a helyi KEF-ek erősítéséért? Mennyi új
KEF alakult az idei esztendőben és van e kezdeményezés újak létrehozására? Kérem szíves
tájékoztatását arról, hogy mennyi többletforrást biztosít a minisztérium a helyi KEF-ek
működésének támogatására és milyen formában?

Tisztelettel várom válaszát!

Tisztelettel :
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